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Rada města Milevska 

podklad pro schůzi rady č.  12             dne 06. 06. 2018                                 OISM121801R  
 

Muzeum milevských maškar - 2.etapa – socha 

 

Důvodová zpráva 

Projekt „Muzeum milevských maškar – 2.etapa“ se zaměřuje na zvýšení kvality a atraktivity celého 

muzea. V rámci realizace je plánováno vytvoření atraktivního vnějšího objektu (socha), který bude 

výrazně upoutávat na muzeum ve vnějším prostoru. Dále dojde k vybavení expozice muzea dalšími 

audiovizuálními prvky, které zvýší interakci mezi návštěvníkem a expozicí. Dále mělo dojít k úpravě 

vnějších prostor v zadním traktu budovy muzea – jejich zpřístupnění veřejnosti a vytvoření 

příjemného zázemí pro návštěvníky. Celkové odhadované náklady na akci se předpokládají ve výši 

800 tis. Kč. Nadace ČEZ poskytne příspěvek ve výši 450 tis. Kč. Vlastní podíl bude činit cca 350 tis. 

Kč. 

RMM je předkládán ke schválení návrh sochy od Alexandra Koláčková ATELIER (návrh tvoří 

přílohu tohoto materiálu). Pokud bude návrh schválen, bude do další RMM předložena ke schválení 

smlouva o dílo. 

Na vnější prostor muzea byla vypracována architektonická studie od architekta Ing. Jakuba Chvojky, 

kterou RMM dne 18.10.2017 schválilo jako závazný podklad pro další přípravu realizace prostoru. 

Vzhledem k vysokým nákladům na vypracování projektové dokumentace a na následnou realizaci 

však nebyla tato akce zařazena do rozpočtu.  

S ohledem na výše uvedené je nyní navrhována změna projektu. Na úpravu vnějšího prostoru muzea 

byl od Nadace ČEZ požadován příspěvek ve výši 200tis. Kč. Je navrženo tuto aktivitu nerealizovat a 

částku přesunout na realizaci propagační sochy, u níž byl v žádosti o dotaci požadován příspěvek také 

ve výši 200tis. Kč. Náklady na sochu budou přesahovat částku 400tis. Kč, proto bude nově požadován 

příspěvek od Nadace ve výši 400tis. Kč. Dále bude požádáno o další prodloužení projektu – do 

30.7.2019. Realizace těchto změn je závislá na schválení Správní rady Nadace ČEZ, která má 

nejbližší zasedání na konci června. 

 

Zpracovatel: Ing. Jana Huptychová, 28.5.2018 


